

上海浦东四季酒店

Four Seasons Hotel Pudong, Shanghai

上海浦东四季酒店是四季酒店集团在这座城市开设的第二家酒店，作为中国最具现代化的国际大都市，上海以其独有的当代魅力及优雅的都会节拍而闻名于世。充满时代气息的浦东四季酒店坐落在上海金融贸易区陆家嘴的心脏地段，在多姿多彩的繁华都会中散发出慑人魅力。

The Four Seasons Hotel Pudong is the second hotel opened by Four Seasons Resorts and Hotels Group. It strategically located in the core area of Pudong Lujiazui Financial Area and exhibits the overpowering charm in modern and elegant Shanghai city. Due to its superior location, it costs only a several-minute walk to IFC, Shanghai World Financial Center, Oriental Pearl TV Tower and Shanghai Ocean Aquarium.



项目简介
 国家/地区 中国
 酒店类型 五星酒店
 重新翻修 2012年
 客房数 187间
 所属 四季酒店
 产品型号 CW923
 坐便器 FBY1820CHPWV10
 浴缸

Details
 Country/Area CHINA
 Category hotel *****
 Refurbishment 2012
 Rooms 187
 Owner Four Seasons Hotels & Resorts
 Product number CW923
 Toilet FBY1820CHPWV10
 Bathtub
 Web <http://www.fourseasonsphotel.com>





坐落于陆家嘴黄金地段的浦东四季酒店共设 187 间客房和套房，高踞在二十一世纪大厦的 30 至 40 楼，在都市喧嚣之上演绎摩登的上海 Art Deco 气息。全新古典主义风格，总体效果庄重，典雅华贵，色调厚重内敛，华贵又不流于俗气，整个建筑散发着沪式华丽典范。其中备受瞩目的高级中式食府“尚席”，设计以上海独特悠久的历史为蓝本，将法租界区盛行的上海新古典主义风格与中国传统元素完美融合。豪华氛围中蕴含内敛，以中国元素为特色的主题装饰，亦为“尚席”增添东方美学气息。为了给住客带来绝佳的入住体验，浦东四季在卫浴产品的选择上也极尽奢华。设施齐备的大理石浴室，设计感十足的 TOTO 浴缸、TOTO 坐便器，再加上四季专属洗浴用品，让每一位客人都能感受到像在家一般的温暖与舒适。睿智、性感、时尚，上海浦东四季酒店让您尽情享受生活，实现梦想。

The Four Seasons Hotel Pudong owns 187 deluxe rooms and suites, which all on the 30-40 floors in 21st-century mansion, depicting the Art Deco temperament beyond this roaring metropolis. The whole architecture diffuses a sense of splendid Shanghai-style according to its new classic design, which described as solemn and elegant, and the constitutional reserve tone makes this building luxurious but tacky. The Chinese restaurant Shang-Xi offers fine Chinese cuisine specializing in local and Cantonese dishes. The design concept of Shang-Xi inspired by Shanghai modern element and traditional Chinese culture, which make here Shanghai's most dynamic or most discreet restaurants. In order to provide impeccable and considerate services to esteemed guests, The Four Seasons Hotel Pudong select a series of premium sanitary products. Well-equipped marble decorated bathroom with stylish TOTO bathtub, TOTO toilet and The Four Seasons Hotel's exclusive health and bath-care products, every quest here could feel the cozy and comfortable ambience just like home. Serene, sexy and exclusive, The Four Seasons Hotel Pudong make you fully enjoy the life and fulfill the dream.

